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Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy konaného 

dne 11. 2. 2019 
 

Přítomni: Michal Blažek (TOP09), Michael Brokeš (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří 

Jindřich (ODS), Michal Kohout (ODS), David Pavel (NO), Lucie Sobková (ODS), Vladimír Študent (NO), 

Otakar Vich (NO), Šárka Fořtová (tajemnice), Radka Paláriková (MP), Martin Kembitzký (ÚMČ) 

Hosté: Ing. arch. Klára Concepcion, Ing. arch. Vít Rýpar, Ing. arch. Petr Buryška, Ing. arch. Robert Jelínek 

Omluveni: Martin Svoboda (NO) 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (0:00:00) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 5. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, že 

zastupitelstvo je usnášení-schopné.  

Do návrhové komise pro tvorbu usnesení byli navrženi Jiří Jindřich a Luboš Ježil. (0:00:30) 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli navrženi Lucie Sobková a Vladimír Študent (0:00:52) 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent 
 

PROGRAM (vyvěšený): (0:01:26) 

1. Bezpečnostní situace 

2. Představení vítězných návrhů na revitalizaci návsi 

3. Smlouva na právní služby 

4. Optické sítě 

5. T-Mobile 

6. Vlajka pro Tibet 

7. Zvýšení limitů pokladní hotovosti 

8. Různé 
 

Starosta předložil pozměňovací návrh a to: změna názvu bodu č. 3 na Odměna pro předsedu KPP, dále navrhl 

body 4 Optické sítě a 5 T-Mobile vypustit. Starosta přečetl navržený pozměněný program, poté bylo o návrhu 

hlasováno. 

Pro: 9, proti 0, zdržel se 0. návrh byl přijat 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent 
 

PROGRAM (schválený): (0:02:59) 

1. Bezpečnostní situace 

2. Představení vítězných návrhů na revitalizaci návsi 

3. Odměna pro předsedu KPP 

4. Vlajka pro Tibet 

5. Zvýšení limitů pokladní hotovosti 

6. Různé 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (0:03:03) 
Strážník Městské policie paní Radka Paláriková podala informaci Policie ČR o nápadu trestné činnosti. 

V městské části se za měsíc leden 2019 udály celkem 3 TČ z toho na části spadající pod MOP Uhříněves 1x 

TČ nenásilného a nemajetkového charakteru, 2x přestupek a 1x pracovní úraz způsobený nepozorností, na 

části spadající pod MOP Hostivař se udály 2 TČ, a to 1x vloupání a 1x zatajení věci. 

Ing. Študent – dotaz na umístění zrcadla při výjezdu z ulice Honzíkova 

Starosta – řešeno s Finepem, bude urgováno 

Ing. Študent – seřízení semaforů na křižovatce Kutnohorská x Kardausova; v poslední době často nefunkční 

Starosta přečetl navržené usnesení a poté bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/1  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent 
 

2. Představení vítězných návrhů na revitalizaci návsi (0:06:46) 
Starosta informoval, že byly osloveny 2 výherní týmy. Poté předal slovo vítěznému týmu Ing. arch. Víta 

Rýpara a Ing. arch. Kláry Concepcion, aby představili svůj návrh. 
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Po představení návrhu nové podoby návsi byl prostor pro dotazy zastupitelů a diskusi. 

Dále dostal slovo tým Ing. arch. Roberta Jelínka a Ing. arch. Petra Buryšky ze Studia Libre, aby představili 

svůj návrh podoby návsi, který skončil na druhém místě. (0:43:45) 

Poté proběhla diskuse s dotazy zastupitelů. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/2  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Študent, Vich 
 

3. Odměna pro předsedu KPP (1:24:10) 
Starosta uvedl, že se jedná o situaci, kdy stávající předsedkyně přestupkové komise navrhla ukončení své 

činnosti. Předsedkyní komise k projednávání přestupků by se nově měla stát Mgr. Klvaňová, která současně 

působí ve Štěrboholech. Starosta navrhuje zvýšit odměnu pro předsedu KPP na 10 000 Kč. 

Starosta přečetl navržené usnesení a hlasováno bylo následovně. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/3  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Študent, Vich 
 

4. Vlajka pro Tibet (1:27:35) 
Předmětem projednání je každoroční žádost spolku Lungta o vyvěšení Tibetské vlajky na budově Úřadu 

městské části Praha – Dolní Měcholupy, jako vyjádření solidarity s Tibetským lidem. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/4  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Študent, Vich 
 

5. Zvýšení limitů pokladní hotovosti (1:29:12) 
Současná výše pokladní hotovosti je 30 000 Kč pro hlavní hospodářskou činnost a 30 000 Kč pro vedlejší 

hospodářskou činnost. V současné době jsou tynto limity velice snadno dovršeny, z toho důvodu starosta 

navrhuje zvýšit limit pokladní hotovosti jedné i druhé pokladny na 50 000 Kč. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 5/5  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Študent, Vich 
 

6. Různé 
➢ Starosta (1:31:10) – po jednání s odborem ŽP MHMP se podařilo vyjednat výkup tří pozemků v lesíku u 

tůně, které jsou prozatím v soukromém vlastnictví 

➢ Starosta (1:32:33) – bylo upraveno dopravní značení na křižovatce Kardausova x Kutnohorská 

➢ Starosta (1:33:00) – předložení přehledu výnosů a nákladů sportovní haly za poslední 4 měsíce roku 2018 

➢ Bc. Doláková (1:34:20) – hlášena porucha vodovodního řadu v Malém háji 

➢ Ing. Vich (1:35:40) – může MČ vstoupit do jednání PVK a Finepem ohledně řešení zásobování Malého háje 

vodou? Opakovaně poruchy, netekoucí voda, PVK přislíbilo zokruhování vodovodu při výstavbě Retail 

Parku. 

➢ Ing. Vich (1:41:07) – vstoupit do jednání s koordinátorem MHD, zda by nebylo možné převést linku 154 

přes Malý háj na Hostivařské nádraží. 

Starosta – je plánována linka 173, která má jezdit z Depa Hostivař do Malého háje 

➢ Ing. Vich (1:48:56) – úklid autovraků v MČ 

➢ Ing. Vich (1:51:15) – dochází k odprodejům invalidních parkovacích stání v Malém háji, není porušováno 

kolaudační rozhodnutí? 

➢ Sobková – 9. 3. Hasičský bál, 6. 4. Ukliďme Česko 
 

❖ Motlík (1:53:25) – dotaz na jakém katastrálním území je Retail Park 
 

Starosta před ukončením jednání informoval, že následující zasedání se bude konat 11. 3. 2019. 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.30 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 5/1-5 ze dne 11. 2. 

2019. 
 

Přepsala: B. Dubská 
 

Ověřovatelé: 
 

 

 

 

.........................................…... ................................................ …............................….............. 

 Lucie Sobková  Ing. Vladimír Študent Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

 MČ Praha – Dolní Měcholupy 


